
  

 

Αθήνα, 15 Δεκεμβρίου 2021  

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων   

Θέμα: Άμεση κάλυψη των εκπαιδευτικών κενών στο Καλλιτεχνικό Σχολείο 

Περιστερίου  

Περίπου τρεις μήνες από την έναρξη του σχολικού έτους, τα κενά σε αντικείμενα 

γενικής και καλλιτεχνικής εκπαίδευσης παραμένουν ακόμα ακάλυπτα στην 

πλειοψηφία των μουσικών και καλλιτεχνικών σχολείων ανά την επικράτεια. Την 

έντονη δυσαρέσκεια και διαμαρτυρία τους για το μείζον αυτό ζήτημα εκφράζουν 

με επιστολές τους τόσο η Πανελλήνια Ένωση Γονέων Μουσικών Σχολείων, όσο 

και επιμέρους φορείς,  μεταξύ των οποίων ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων 

του Καλλιτεχνικού Σχολείου Περιστερίου. Ο Σύλλογος σε σχετική του επιστολή 

υπογραμμίζει ότι διανύουμε τον μήνα Δεκέμβριο και υπάρχουν τουλάχιστον 120 

ώρες κενών σε ειδικότητες (29 κινηματογράφο και 94 χορός), 7 ώρες στο μάθημα 

των παραδοσιακών χορών, 6 ώρες στις κοινωνικές επιστήμες, 20 ώρες στη 

μουσική, με συνέπεια το σχολείο να υπολειτουργεί.  

Οι μαθητές, ξεκινούν καθημερινά στις 6.00 - 6.30πμ από πολλές περιοχές της 

Αθήνας και της Δυτικής Αθήνας, προκειμένου να φτάσουν στο σχολείο και αντί 

για το προγραμματισμένο 8ωρο μαθημάτων, έχουν 3 και 4 ώρες κενά σε 

ημερήσια βάση. Ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων του Καλλιτεχνικού Σχολείου 

Περιστερίου κάνει λόγο για πραγματικό εμπαιγμό των μαθητών, οι οποίοι 

επέλεξαν ένα σχολείο με περισσότερες ώρες μάθημα, διότι είχαν ιδιαίτερα 

ενδιαφέροντα και ήθελαν να τα ασκήσουν στο δημόσιο σχολείο, αλλά και για 

εμπαιγμό των γονιών, αφού είναι σαφές ότι το υπουργείο οδηγεί τους γονείς 

αυτών των μαθητών σε αναγκαστική πληρωμή ιδιαίτερων μαθημάτων,  

προκειμένου τα παιδιά τους να εξελίξουν το ταλέντο τους.  
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Τον Σεπτέμβριο, η ηγεσία του υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων 

θριαμβολογούσε ότι τα σχολεία θα ανοίξουν χωρίς εκπαιδευτικά κενά, αλλά 

δυστυχώς η πραγματικότητα  αποδεικνύει ότι η καλλιτεχνική εκπαίδευση δεν είναι 

στις άμεσες προτεραιότητές της.  

Κατόπιν των ως άνω ερωτάται η αρμόδια Υπουργός: 

1) Σε ποιες συγκεκριμένες ενέργειες θα προβεί για την άμεση κάλυψη 

των κενών στο Καλλιτεχνικό Σχολείο Περιστερίου;  

2) Ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβει για τη δημιουργία οργανικών 

θέσεων για καθηγητές χορού και θεάτρου σε όλα τα καλλιτεχνικά σχολεία;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές  

Κουρουμπλής Παναγιώτης 

Βίτσας Δημήτρης  

Δραγασάκης Γιάννης  

Καφαντάρη Χαρά  




